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Тараканов В.В. (Россия, Западно-Сибирский филиал Института леса им. В.Н. Сукачева СО РАН, Новосибирск). Методы сохранения лесных генетических ресурсов, перспективные для условий Сибири.

Tarakanov V.V. (Russia, West-Siberian Branch of V.N. Sukachev Institute of Forest, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Novosibirsk). Prospective for Siberia methods of forest genetic resources conservation.
Фарукшина Г.Г., Путенихин В.П. (Россия, Ботанический сад-институт Уфимского научного центра РАН, Уфа). Структура генофонда можжевельника обыкновенного (Juniperus communis L.) на Южном Урале.
Farukshina G.G., Putenikhin V.P. (Russia, Botanical Garden-Institute, Russian Academy of Sciences, Ufa Research Centre, Ufa). Gene pool structure of Juniperus communis L. in the South Urals.
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Чубугина И.В., Ибе А.А., Шилкина Е.А. (Россия, Российский центр защиты леса – Центр защиты леса Красноярского края, Красноярск). Уточнение схем посадки архивов клонов хвойных видов Красноярского края и Республики Хакасии RAPD-методом анализа ДНК.

Chubugina I.V., Ibe A.A., Shilkina E.A. (Russia, Russian Center of Forest Protection – Center of Forest Protection of Krasnoyarsk Territory, Krasnoyarsk). Redefining of clones archives schemes of coniferous species in Krasnoyarsk territory and Khakasia Republic using RAPD-method of DNA analysis.
Шейкина О.В., Новиков П.С., Милютина Т.Н. (Россия, Марийский государственный технический университет, Йошкар-Ола). Молекулярно-генетические исследования плюсового генофонда Pinus sylvestris и Picea abies.
Sheykina O.V., Novikov P.S., Milutina T.N. (Russia, Mary State Technical University, Yoshkar-Ola). Molecular-genetic research of Picea abies plus trees in clone archives in Marii El Republic.
Шишкина О.К., Завистяева М.А. (Россия, Российский центр защиты леса, Московская обл., Пушкино). Использование молекулярно-генетических методов в практике лесного семеноводства.
Shishkina O.K., Zavistjaeva M.A. (Russia, Forestry and Forest Management Research Institute, Moscow Region, Pushkino). Application of molecular genetic methods in seed production.

Янбаев Ю.А., Bushbom J., Degen B., Габитова А.А. (Россия, Башкирский государственный аграрный университет, Уфа; Германия, Институт лесной генетики, Институт Иоганна Генриха фон Тюнена, Федеральный исследовательский институт сельскохозяйственных районов, лесного хозяйства и рыболовства; Россия, Башкирский государственный университет, Уфа). Генетическое разнообразие популяций дуба черешчатого и его энтомовредителя на восточной границе ареала.
Yanbaev Yu.A., Bushbom J., Degen B., Gabitova A.A. (Russia, Bashkirian
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Ветрова В.П., Савенкова Ю.В. (Россия, Камчатский Филиал Тихоокеанского института географии ДВО РАН, Петропавловск-Камчатский). Фенотипическая изменчивость кедрового стланика на Камчатке.
Vetrova V.P., Savenkova Yu.V. Kamchatka Branch of Pacific Institute of Geography, Russian Academy of Sciences, Far East Branch, Petropavlovsk-Kamchatsky). Phenotypic diversity of Pinus pumila in Kamchatka.

Видякин А.И. (Россия, Институт биологии Коми НЦ УрО РАН, Киров). Межсемейная изменчивость количества семядолей у сосны обыкновенной в связи с селекцией на быстроту роста.
Vidyakin A.I. (Russia, Institute of Biology, Russian Academy of Sciences, Center, Ural Branch, Komi Scientific Center, Kirov). Interfamily variation of the number of cotyledons in Pinus sylvestris in relation with selection for growth rate.
Выводцев Н.В., Кобаяси Р., Якимов Д.С. (Россия, Тихоокеанский государственный университет, Хабаровск). Интродукция сосны кедровой сибирской в Хабаровске.
Vyvodtsev N.V., Kobayashi R., Yakimov D.S. (Russia, Pacific State University, Khabarovsk). Introduction of Pinus sibirica in Khabarovsk.

Голиков А.М. (Россия, Российский центр защиты леса, Центр защиты леса Новгородской области, Великий Новгород). Использование эколого-диссимметрийного подхода в селекционной практике генетического улучшения хвойных лесов.
Golikov A.M. (Russia, Russian Center of Forest Protection – Center of Forest Protection of Novgorod Region, Veliky Novgorod). Use of ecological dissymmetrical approach in selection for genetic improvement of conifer forests.
Гуськов А.Е., Молородов Ю.И. (Россия, Институт вычислительных технологий СО РАН, Новосибирск). О проблемах информационного обеспечения процесса управления лесным хозяйством.
Guskov A.E., Molorodov Yu.I. (Russia, Institute of Computational Technologies, Russian Academy of Sciences, Siberan Branch, Novosibirsk). Problems of information support of forestry management.

Данченко М.А., Мясников А.Г. (Россия, Томский государственный университет, Томск). Регламентация рекреационного лесопользования в городских лесах.
Danchenko M.A., Myasnikov A.G. (Russia, Tomsk State University, Tomsk). The regulation of recreational use of urbant forests.

Захаров А.А. (Россия, Институт природных ресурсов, экологии и криологии СО РАН, Чита). Анализ популяционной изменчивости Pinus sibirica Du Tour на юго-западе Забайкальского края.
Zakharov A.A. (Russia, Institute of Natural Resources, Ecology and Cryology, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Chita). Analysis of Pinus sibirica Du Tour population variability in Transbaikalian Territory.
Кальченко Л.И., Бондарев А.Я., Галецкая Г.А. (Россия, Российский центр защиты леса – Центр защиты леса Алтайского края, Барнаул). История создания объектов единого генетико-селекционного комплекса сосны обыкновенной в Алтайском крае.
Kalchenko L.I., Bondarev A.Ya., Galetskaya G.A. Russia, Russian Center of Forest Protection – Center of Forest Protection of Altai Territory, Barnaul). The history of the united genetics and breeding complex (UGBC) objects in Altai Region.
Князева С.Г. (Россия, Институт леса им. В.Н. Сукачева СО РАН,  Красноярск). Анатомо-морфологические особенности Juniperus communis var. saxatilis Pall.

Knyazeva S.G. (Russia, V.N. Sukachev Institute of Forest, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Krasnoyarsk). Anatomical and morphological characters of Juniperus communis var. saxatilis Pall.
Махнева Н.Е., Махнев А.К. (Россия, Ботанический сад УрО РАН, Екатеринбург). О перспективах использования нарушенных земель (крупных золоотвалов ТЭС) для создания культургенрезерватов главных лесообразующих видов.
Makhneva N.E., Makhnev  A.K. (Russia, Botanical Garden, Rissian Academy of Sciences, Ural Branch, Ekaterinburg). Prospective of disturbed lands (big ash-disposal areas of TPS) for creation of gene reserve plantations of main forest-forming species.
Овчинникова Н.Ф. (Россия, Институт леса им. В.Н. Сукачева СО РАН,  Красноярск). Влияние видового состава древостоя на возобновление Pinus sibirica Du Tour и Abies sibirica Ledeb.
Ovchinnikova N.F. (Russia, V.N. Sukachev Institute of Forest, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Krasnoyarsk). Effect of stand species composition on regeneration of Pinus sibirica Du Tour and Abies sibirica Ledeb.
Орлова Л.В., Потокина Е.К., Потокин А.Ф., Егоров А.А., Вишневская М.С., Копылова Т.А., Беляев Д.Ю., Иванов С.А. (Россия, Ботанический институт им. В.Л. Комарова РАН, Санкт-Петербург). К систематике и географическому распространению ели финской (Picea fennica (Regel) Kom.).
Orlova L.V., Potokina E.K., Potokin A.F., Egorov A.A., Vishnevskaya M.S., Kopylova T.A., Belyaev D.Yu., Ivanov S.A. (Russia, Komarov Botanical Institute, Russian Academy of Sciences, St. Petersburg). Systematics and geographic distribution of Picea fennica (Regel) Kom.
Роговцев Р.В. (Россия, Российский центр защиты леса – Центр защиты леса Новосибирской области, Новосибирск). Изменчивость климатипов сосны по фитомассе в географических культурах Новосибирской области.
Rogovtsev R.V. (Russia, Russian Center of Forest Protection – Center of Forest Protection of Novosibirsk Region, Novosibirsk). Phytomass variability of Scots pine climatypes in provenance trials in Novosibirsk Region.
Рогозин М.В., Бельтюкова Н.Н. (Россия, Пермский государственный университет, Пермь). Изучение хвойных в Пермском крае: конкуренция в родительских популяциях ели сибирской и рост потомства.
Rogozin M.V., Beltukova N.N. (Russia, Perm State University, Perm). The study of conifers in Perm krai: competition in parental populations of Siberian spruce and progeny growth.
Седаева М.И. (Россия, Институт леса им. В.Н. Сукачева СО РАН, Красноярск). Rhododendron dahuricum L. в дендрарии Института леса им. В.Н. Сукачева СО РАН.

Sedaeva M.I. (Russia, V.N. Sukachev Institute of Forest, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Krasnoyarsk). Rhododendron dahuricum L. in arboretum of V.N. Sukachev Institute of Forest SB RAS.
Туркин А.А. (Россия, Российский центр защиты леса – Центр защиты леса Республики Коми, Сыктывкар). Лиственница в республике Коми.

Turkin A.A. (Russia, Russian Center of Forest Protection – Center of Forest Protection of Komi Republic, Syktivkar). Larch in Komi Republic.

Урусов В.М., Варченко Л.И., Петропавловский Б.С. (Россия, Тихоокеанский государственный экономический университет; Тихоокеанский институт географии ДВО РАН; Ботанический сад-институт ДВО РАН, Владивосток).  Приуроченность хвойных растений к зональным ландшафтам Дальнего Востока России.

Urusov V.M., Varchenko L.I., Petropavlovskiy B.S. (Russia, Pacific State University of Economics; Pacific Institute of Geography, Russian Academy of Sciences, Far East Branch; Botanical Garden-Institute, Russian Academy of Sciences, Far East Branch, Vladivostok). Association of conifers with zone landscapes of the Russian Far East.
Урусов В.М., Петропавловский Б.С., Варченко Л.И. (Россия, Тихоокеанский государственный экономический университет; Ботанический сад-институт ДВО РАН, Тихоокеанский институт географии ДВО РАН, Владивосток). Особенности видообразования, расселения и макрорефугиумы cосудистых растений Дальнего Востока России в мегаморфоструктурах центрального типа.
Urusov V.M., Петропавловский Б.С., Varchenko L.I. (Russia, Pacific State University of Economics; Botanical Garden-Institute, Russian Academy of Sciences, Far East Branch; Pacific Institute of Geography, Russian Academy of Sciences, Far East Branch, Vladivostok). Characteristics of speciation, dispersal and macrorefugia of the Russian Far East vascular plants in megamorphostructures of the central type.
Хихлова О.В., Горошкевич С.Н. (Россия, Институт мониторинга климатических и экологических систем СО РАН, Томск). Вегетативное потомство "ведьминых метел" и нормальной кроны тех же деревьев: сравнительный анализ роста и развития.
Khihlova O.V, Goroshkevich S.N. (Russia, Institute of Monitoring of Climatic and Ecological System, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Tomsk). Vegetative progeny of “witch's broom” and normal crowns of the same trees: comparative analysis of growth and development.
Чернодубов А.И. (Россия, Воронежская государственная лесотехническая академия, Воронеж). Сосна меловая на Восточно-Европейской равнине.

Chernodubov A.I. (Russia, Voronezh State Academy of Forestry Engineering, Voronezh). Pinus cretacea in the East European Plain.

Lickl E. (Austria, Higher Research and Training Institute for the Chemical Industry, Vienna). Siberian Forests in the English Literature 2000 – 2010.
Ликл Е. (Австрия, Исследовательский институт высшего образования для химической ромышленности, Вена). Сибирские леса в английской литературе 2000-2010 годов.
Круглый Стол «Репродукция лесных древесных растений 
и семеноведение» (посв. 100-летию со дня рожд. проф. Т. П. Некрасовой)
Round Table «Reproduction of Forest Trees and Seed Production»

(Dedicated to the 100th Birthday of Prof. T.P. Nekrasova).

Земляной А.И. (Россия, Западно-Сибирский филиал Института леса СО РАН, Новосибирск). Развитие лесного семеноводства в Сибири (к 100-летию со дня рождения проф. Т.П. Некрасовой).

Zemlyanoy A.I. (Russia, West-Siberian Branch of V.N. Sukachev Institute of Forest, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Novosibirsk).  Development of seed production in Siberia (Dedicated to the 100th anniversary of Prof. T.P. Nekrasova).
Ивановская С.И. (Беларусь, Институт леса НАН Беларуси, Гомель). Оценка эффективности плантационного семеноводства по данным молекулярно-генетического анализа.
Ivanovskaya S.I. (Belarus, Institute of Forest, National Academy of Scienses of Belarus, Gomel). Assessment of efficiency of seed production of plantations based on molecular and genetic analysis.
Кулагин Д.В. (Беларусь, Институт леса НАН Беларуси, Гомель). Биотехнологические аспекты рационального использования генетических ресурсов дуба черешчатого Беларуси.

Kulagin D.N. (Belarus, Institute of Forest, National Academy of Scienses of Belarus, Gomel). Biotechnological aspects of rational genetic resources management of oak pedunculate in Belarus.

Бажина Е.В. (Россия, Институт леса им. В.Н. Сукачева СО РАН, Красноярск). Сохранение генофонда пихты сибирской (Abies sibirica Ledeb.) в культуре in vitro.
Bazhina E.V. (Russia, V.N. Sukachev Institute of Forest, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Krasnoyarsk). Conservation of Siberian fir (Abies sibirica Ledeb.) genepool in culture in vitro.
Васильева Г.В., Горошкевич С.Н. (Россия. Институт мониторинга климатических и экологических систем СО РАН, Томск). Семеношение и рост потомства гибридов между кедром сибирским и кедровым стлаником.
Vasilieva G.V., Goroshkevich S.N. (Russia, Institute of Monitoring of Climatic and Ecological System, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Tomsk). Seed formation and growth of progeny from interspecific hybrids between Pinus sibirica and Pinus pumila.
Велисевич С.Н., Бендер О.Г., Читоркина О.Ю., Чернова Н.А. (Россия, Институт мониторинга климатических и экологических систем СО РАН, Томск). Морфологическая дифференциация популяций сосны кедровой сибирской Pinus sibirica (Pinaceae) на южной границе западносибирской части ареала.
Velisevich S.N., Bender O.G., Chitorkina O.Yu., Chernova N.A. (Russia, Institute of Monitoring of Climatic and Ecological System, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Tomsk). Morphological differentiation of Pinus sibirica (Pinaceae) populations at southern limit of West Siberian part of area.
Горошкевич С.Н. (Россия, Институт мониторинга климатических и экологических систем СО РАН, Томск). Развитие идей Т.П. Некрасовой в исследованиях в лаборатории дендроэкологии ИМКЭС СО РАН.

Goroshkevich S.N. (Russia, Institute of Monitoring of Climatic and Ecological System, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Tomsk). Development of T.P.Nekrasova’s ideas in researches of Laboratory of Dendroecology of Institute for monitoring of climatic and ecological systems SB RAS.
Желибо Т.В., Пак Л.Н., Бобринев В.П. (Россия, Институт природных ресурсов, экологии и криологии СО РАН, Чита). Качество семян сосны обыкновенной на ЛСП Забайкальского края.

Zhelibo T.V., Park L.N., Bobrinev V.P. (Russia, Institute of Natural Resources, Ecology and Cryology, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Chita). The quality of Scotch pine seeds in seed plantation in Zabaikalsk Territory.
Исаков Ю.Н., Иевлев В.В., Семериков В.Л., Самсонова А.Е., Машкина О.С. Соустова Н.М., Исаков И.Ю. (Россия, НИИ лесной генетики и селекции, Воронеж; Воронежский государственный университет, Воронеж; Институт экологии растений и животных УрО РАН, Екатеринбург; Воронежская государственная лесотехническая академия, Воронеж). Влияние самоопыления сосны обыкновенной на изменчивость признаков потомства.
Isakov Yu,N., Ievlev V.V., Semerikov V.L., Samsonova A.E., Mashkina O.S., Soustova N.M., Isakov I.Yu. (Russia, Scientific Research Institute of Forest Genetics and Breeding, Voronezh; Voronezh State University, Voronezh; Institute of Plant and Animal Ecology, Russian Academy of Sciences, Ural Branch, Ekaterinburg; Voronezh State Academy of Forestry Engineering, Voronezh). The effect of self-pollination of Scots pine on variability of progeny traits.
Комарова Т.А. (Россия, Биолого-почвенный институт ДВО РАН,  Владивосток). Особенности экологии и возрастного развития ценопопуляций Pinus koraiensis Siebold et Zucc. на российском Дальнем Востоке.
Komarova T.A. (Russia, Institute of Biology and Soil Sciences, Russian Academy of Sciences, Far East Branch, Vladivostok). Specifics of ecology and age development of the Pinus koraiensis Siebold et Zucc. populations in the Russian Far East.
Кузнецова Н.Ф. (Россия, НИИ лесной генетики и селекции, Воронеж). Подвижность систем семенного размножения для адаптации Pinus sylvestris L. к засухе.
Kuznetsova N.F. (Russia, Scientific Research Institute of Forest Genetics and Breeding, Voronezh). Role of plasticity of seed reproduction systems for Pinus sylvestris L. adaptation to drought.
Лебедев В.Г., Шестибратов К.А. (Россия, Пущинский филиал Института биоорганической химии им. академиков М.М. Шемякина и Ю.А. Овчинникова РАН, Московская обл., Пущино). Органогенез сосны обыкновенной (Pinus sylvestris L.) в культуре in vitro.
Lebedev V.G., Shestibratov K.A. (Russia, Puschino Branch of Shemyakin and Ovchinnikov Institute of Bioorganic Chemistry, Russian Academy of Sciences, Moscow Region, Puschino). Organogenesis of Scots pine in culture in vitro.

Попов А.Г. (Россия, Институт мониторинга климатических и экологических систем СО РАН, Томск). Кедровые сосны старого света: структура разнообразия по морфологии побега, некоторые аспекты естественной межвидовой гибридизации, интродукция в Западной Сибири.

Popov A.G. (Russia, Institute of Monitoring of Climatic and Ecological System, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Tomsk). Stone pines of Old World: variation in stem structure morphology, some aspects of natural interspecific hybridization, and introduction in West Siberia.
Раевский Б.В. (Россия, Институт леса Карельского НЦ РАН, Петрозаводск). Метеорологический метод прогноза обилия семеношения лесосеменных плантаций сосны обыкновенной.
Raevsky B.V. (Russia, Forest Research Institute, Russian Academy of Sciences, Karelian Scientific Center, Petrozavodsk). Meteorological method of seed yield forecasting in Scotch pine seed orchards.
Третьякова И.Н., Носкова Н.Е., Ворошилова Е.С., Шуваев Д.Н. (Россия, Институт леса им. В.Н. Сукачева СО РАН, Красноярск). Перспективы микроклонального размножения хвойных в культуре in vitro через соматический эмбриогенез.
Tretyakova I.N., Noskova N.E., Voroshilova E.S., Shuvaev D.N. (Russia, V.N. Sukachev Institute of Forest, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Krasnoyarsk). The prospects of conifers microclonal propagation in culture in vitro by somatic embryogenesis.
Чепик Ф.А. (Россия, Санкт-Петербургская государственная лесотехническая академия им. С.М. Кирова, Санкт-Петербург). Этапы онтогенеза древесных растений и их использование в диагностических целях.
Chepic F.A. (Russia, Saint-Petersburg State Forest Academy Kirov, St. Petersburg). Stages of ontogenesis in wood plants and their use for diagnostic purposes.
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Бессчетнова Н.Н. (Россия, Нижегородская государственная сельскохозяйственная академия, Нижний Новгород). Специфика клонов плюсовых деревьев сосны обыкновенной по содержанию каротиноидов в хвое.
Besschetnova N.N. (Russia, Nizhny Novgorod State Agricultural Academy, Nizhny Novgorod). Specificity of Scots pine plus-tree clones on the content of carotenoids in the needles.
Бубякина В.В., Татаринова Т.Д., Пономарев А.Г., Васильева И.В., Перк А.А. (Россия, Институт биологических проблем криолитозоны СО РАН, Якутск). Суммарные белки и дегидрины Betula platyphylla Sukacz. Центральной и Южной Якутии.
Bubyakina V.V., Tatarinova T.D., Ponomarev A.G., Vasilieva I.V., Perk A.A. (Russia, Institute for Biological Problems of Criolythozone, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Yakutsk). Total proteins and dehydrins of Betula platyphylla Sukacz. of Central and Southern Yakutia.
Бургутин А.Б., Гурьянова А.Ю. (Россия, Институт физиологии растений им. К.А. Тимирязева РАН, Москва). Побеги мха Sphagnum polustre L. у ели канадской в культуре in vitro (редкое событие).
Burgutin A.B., Guryanova A.Y. (Russia, Timiryazev Institute of Plant Physiology, Russian Academy of Sciences, Moscow). Shoots of moss Sphagnum polustre L. in White spruce in culture in vitro (rare phenomenon).
Васильев С.В., Чепик Ф.А. (Россия, Санкт-Петербургская государственная лесотехническая академия им. С.М. Кирова, Санкт-Петербург). Особенности семенного размножения древесных растений в условиях урбанизированных территорий.
Vasiliev S.V., Chepik F.A. (Russia, Saint-Petersburg State Forest Academy Kirov, St. Petersburg). Characteristics of seed reproduction of wood plants in the conditions of the urbanized territories.
Горошкевич С.Н. (Россия, Институт мониторинга климатических и экологических систем СО РАН, Томск). Популяции и экотип: ареальные отдельности или принципы структурной организации генетического разнообразия?

Goroshkevich S.N. (Russia, Institute of Monitoring of Climatic and Ecological System, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Tomsk).  Populations and ecotype: areal units or structural organization of genetic diversity?
Гурьянова А.Ю., Бургутин А.Б. (Россия, Институт физиологии растений им. К.А. Тимирязева РАН, Москва). Удлинение побегов Larix sibirica in vitro.
Guryanova A.Y., Burgutin A.B. (Russia, Timiryazev Institute of Plant Physiology, Russian Academy of Sciences, Moscow). Alongation of Larix sibirica shoots in vitro.
Земляной А.И., Ильичев Ю.Н., Тараканов В.В. (Россия, Западно-Сибирский филиал Института леса СО РАН, Новосибирск). Влияние метеорологических и генетических факторов на изменчивость семенной продуктивности деревьев кедра в клоновых плантациях.
Zemlyanoy A.I., Ilyichev Yu.N., Tarakanov V.V. (Russia, West-Siberian Branch of V.N. Sukachev Institute of Forest, Russian Academy of Sciences, Siberian Branch, Novosibirsk). Effect of meteorological and genetic factors on variability of seed productivity of Siberian stone pine trees in clone plantations.
Свинцова В.С. (Россия, НИИ лесной генетики и селекции, Воронеж). Функционирование мужской генеративной сферы кедровых сосен на экспериментальных объектах в районе Клинско-Дмитровской гряды.
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